

PATENT ASSIGNMENT

Electronic Version v1.1
 Stylesheet Version v1.1

SUBMISSION TYPE:	NEW ASSIGNMENT
NATURE OF CONVEYANCE:	CHANGE OF NAME
CONVEYING PARTY DATA	
Name	Execution Date
J.E. ROY (PLASTIQUE) INC.	03/21/2008
RECEIVING PARTY DATA	
Name:	ROY + LECLAIR EMBALLAGE INC./ ROY + LECLAIR PACKAGING INC.
Street Address:	550, route President Kennedy
City:	Levis (Quebec)
State/Country:	CANADA
Postal Code:	G6C 1M9
PROPERTY NUMBERS Total: 1	
Property Type	Number
Application Number:	29325929
CORRESPONDENCE DATA	
Fax Number:	(418)640-1500
<i>Correspondence will be sent via US Mail when the fax attempt is unsuccessful.</i>	
Phone:	4186405942
Email:	llangevin@ogilvyrenault.com
Correspondent Name:	OGILVY RENAULT, LLP
Address Line 1:	500 Grande Allee Est
Address Line 2:	2nd Floor
Address Line 4:	Quebec, Quebec, CANADA G1R 2J7
ATTORNEY DOCKET NUMBER:	05202864-3US-1
NAME OF SUBMITTER:	Dominique Pomerleau
Total Attachments: 5 source=05202864-Articles+Certificat Amendement#page1.tif source=05202864-Articles+Certificat Amendement#page2.tif source=05202864-Articles+Certificat Amendement#page3.tif source=05202864-Articles+Certificat Amendement#page4.tif	

CH \$40.00 29325929

501090481

**PATENT
 REEL: 023924 FRAME: 0311**



Industry Canada

Industrie Canada

**Certificate
of Amendment**

**Certificat
de modification**

**Canada Business
Corporations Act**

**Loi canadienne sur
les sociétés par actions**

ROY + LECLAIR EMBALLAGE INC./

ROY + LECLAIR PACKAGING INC.

163570-1

Name of corporation-Dénomination de la société

Corporation number-Numéro de la société

I hereby certify that the articles of the above-named corporation were amended:

Je certifie que les statuts de la société susmentionnée ont été modifiés:

- a) under section 13 of the *Canada Business Corporations Act* in accordance with the attached notice;
- b) under section 27 of the *Canada Business Corporations Act* as set out in the attached articles of amendment designating a series of shares;
- c) under section 179 of the *Canada Business Corporations Act* as set out in the attached articles of amendment;
- d) under section 191 of the *Canada Business Corporations Act* as set out in the attached articles of reorganization;

- a) en vertu de l'article 13 de la *Loi canadienne sur les sociétés par actions*, conformément à l'avis ci-joint;
- b) en vertu de l'article 27 de la *Loi canadienne sur les sociétés par actions*, tel qu'il est indiqué dans les clauses modificatrices ci-jointes désignant une série d'actions;
- c) en vertu de l'article 179 de la *Loi canadienne sur les sociétés par actions*, tel qu'il est indiqué dans les clauses modificatrices ci-jointes;
- d) en vertu de l'article 191 de la *Loi canadienne sur les sociétés par actions*, tel qu'il est indiqué dans les clauses de réorganisation ci-jointes;

Richard G. Shaw
Director - Directeur

March 21, 2008 / le 21 mars 2008

Date of Amendment - Date de modification

Processing Type - Mode de traitement: E-Commerce/Commerce-É

<p>1. Name of Corporation - Dénomination de la société</p> <p>J.E. ROY (PLASTIQUE) INC.</p>	<p>2. Corporation No. - N° de la société</p> <p>163570-1</p>
---	--

3. The articles of the above-named corporation are amended as follows:
Les statuts de la société mentionnée ci-dessus sont modifiés de la façon suivante:

1. CHANGEMENT DE LA DÉNOMINATION SOCIALE

La dénomination sociale est modifiée pour :
ROY + LECLAIR EMBALLAGE INC/ROY + LECLAIR PACKAGING INC.

2. CHANGEMENT DU LIEU DU SIÈGE SOCIAL

Le lieu où doit être situé le siège social de la société, qui était à Ste-Claire, province de Québec, est dorénavant situé dans la province de Québec, à l'endroit déterminé par le conseil d'administration de la Société.

3. RÈGLEMENT 45-106

a) Les restrictions sur le transfert des actions contenues à la clause 4 des statuts d'incorporation de la Société en date du 16 février 1984 sont abrogées et remplacées par l'annexe 1 suivant:

ANNEXE 1
RESTRICTIONS SUR LE TRANSFERT DES ACTIONS

Sous réserve des dispositions d'une convention unanime d'actionnaires, aucune action du capital-social de la Société ne peut être transférée sans le consentement préalable de la majorité des administrateurs de la Société, exprimé par une résolution enregistrée dans le livre des procès-verbaux de la Société.

b) L'annexe 2 aux statuts d'incorporation de la Société en date du 16 février 1984 est abrogé et remplacé par l'annexe 2 suivant:

ANNEXE 2
AUTRES DISPOSITIONS

1.00 RESTRICTIONS À LA LIBRE CESSION DES TITRES

Tant que la Société bénéficiera du statut d'«émetteur fermé» au sens du Règlement 45-106 sur les dispenses de prospectus et d'inscription, tout transfert de titres, autres que les actions et les titres de créance non-convertisibles de la Société sera assujéti au consentement du conseil d'administration de la Société exprimé dans une résolution adoptée par celui-ci ou, les cas échéant, aux restrictions contenues dans toute convention entre les porteurs.

2.00 POUVOIRS D'EMPRUNT DE LA SOCIÉTÉ


Sans limiter de quelque façon les pouvoirs d'emprunt de la Société, les administrateurs de la Société peuvent, sans le consentement des actionnaires:

a) Faire des emprunts de deniers sur le crédit de la Société;

b) Émettre des obligations ou autres valeurs de la Société et les donner en garantie ou les vendre pour les prix et sommes jugés convenables; et

c) Hypothéquer les biens ou autrement grever d'une charge quelconque les biens meubles de la Société.

Aucune disposition du présent article ne limite ni ne restreint le pouvoir d'emprunt de la Société fait au moyen de lettres de change ou billets faits, tirés, acceptés ou endossés par la Société ou en faveur de la Société.

Date	Name - Nom	Signature	Capacity of - en qualité
2008-03-21	RONALD LECLAIR		DIRIGEANT AUTORISÉ

Page 3 of 3

Canada



Processing Type: E-Commerce	
1. Name of Corporation J.E. ROY (PLASTIQUE) INC.	2. Corporation No. 163570-1

3. The articles of the above-named corporation are amended as follows:

1. CHANGE OF CORPORATION NAME

The corporation name is modified by:

ROY + LECLAIR EMBALLAGE INC. / ROY + LECLAIR PACKAGING INC.

2. CHANGE OF LOCATION OF CORPORATE HEADQUARTERS

The location of the corporate headquarters of the corporation, which used to be in Ste-Claire, province of Quebec, is from now on in the province of Quebec, at the location determined by the board of directors of the corporation.

3. REGULATION 45-106

a) The restrictions regarding the transfer of shares contained in Article 4 of the articles of incorporation of the corporation as of 16 February, 1984 are hereby repealed and replaced by Annex I as follows:

ANNEX I
RESTRICTIONS REGARDING THE TRANSFER OF SHARES

Without prejudice to the provisions of a unanimous shareholder agreement, no shares of the share capital of the corporation may be transferred without the prior consent of a majority of directors of the corporation, as expressed by a resolution recorded in the minutes book of the corporation.

b) Annex II of the articles of incorporation of the corporation as of 16 February, 1984 is repealed and replaced by the following Annex II:

ANNEX II
OTHER PROVISIONS

1.00 RESTRICTIONS REGARDING THE FREE ASSIGNMENT OF SECURITIES

As long as the corporation shall have the status of a "private issuer" under Regulation 45-106 respecting prospectus and registration exemptions, any transfer of securities, except for the shares and nonconvertible debt securities of the corporation, shall be subject to the approval of the board of directors of the corporation, as expressed by a resolution adopted by the board of directors or, if applicable, to the restrictions contained in any agreement among the bearers.

2.00 BORROWING POWER OF THE CORPORATION

Without limiting the borrowing power of the corporation, the directors of the corporation may, without obtaining the consent of shareholders:

a) Borrow money upon the credit of the corporation;

b) Issue bonds or other securities of the company and give them as security or sell them in compensation for the amounts deemed appropriate; and

Translation

c) Mortgage the property or otherwise create any charge on the movable property of the corporation.

No provisions of the present Article shall be construed as limiting or restricting the borrowing power of the corporation exercised through bills of exchange or notes made, drawn, accepted or endorsed by the corporation or for the corporation.

Date	Name	Signature	Capacity of
21 March, 2008	RONALD LECLAIR	[illegible signature]	AUTHORIZED EXECUTIVE OFFICER

Page 3 of 3

Canada

Translation